
آرمان ملی: دیدار تیم های استقلال و پرسپولیس در فینال 
جام حذفی از ساعت 45: 19 در ورزشگاه آزادی آغاز خواهد شد. 

  گل محمدی 
یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از دیدار دربی فینال 
جام حذفی اظهار کرد: آخرین بازی فصل را در پیش داریم. تا اینجا 
خوب آمدیم و قهرمان لیگ هم شدیم اما هنوز کارمان کامل نشده 
است. به دنبال این هستیم که سال را با قهرمانی تمام کنیم و این 
هدف اصلی ماست. بعضی جاها نوشتند که انگیزه استقلال بیشتر 
است چون پرسپولیس لیگ برتر را گرفته است، این درست نیست و 
ما انگیزه داریم. این بازی برای تیم و هواداران مهم است و انگیزه مان 
کم نخواهد شد. بیشتر از قبل باید بجنگیم و تمرکز کنیم. این کار را 
باید در بازی روز چهارشنبه انجام دهیم. هر چند سختی های زیادی 
داشتیم و بازیکنان از نظر روحی و جسمی تحت فشار هستند، روز 
چهارشنبه به تنها چیزی که فکر کنیم، پیروزی و برد است. برای 
گرفتن جام بازی می کنیم و امیدوارم بتوانیم بازی خوبی انجام 
دهیم و نتیجه خوبی کسب کنیم. او افزود: استقلال نشان داد که 
از نظر فنی فصل خوبی داشت. بازی خوبی از این تیم دیدیم و تیم 
قابل احترامی است. با احترام زیاد مقابل آنها قرار می گیریم. باید 
سعی کنیم که کم اشتباه باشیم. آنها بازیکنان تاثیرگذاری دارند که 
باید آنها را مهار کنیم. این تقابل دیدنی و جذاب خواهد بود. هر دو 
تیم بازیکنان فنی خوبی دارند و شاهد بازی جذابی خواهیم بود. 
گل محمدی همچنین گفت: بعد از بازی روی آن صحنه ای که در 
دربی برگشت توپ به دست گولسیانی خورد هجمه زیادی روی 
داوران شکل گرفت. بیشتر کارشناسان گفتند پنالتی نبود و این 
صحنه ها در خارج از ایران هم اتفاق افتاد. من اعتقاد دارم که اگر 
قرار بود در آن دربی یک پنالتی اعلام شود، آن صحنه روی عبدی 
بود. خیلی ها هم گفتند پنالتی بود اما زیاد به آن نپرداختیم. خیلی 
روی این مساله مانور شد و بیشتر به این خاطر بود که شاید احتمال 
می دادند در جام حذفی هم دربی برگزار شود. داشتند روی این 
مساله کار می کردند و اینها به خاطر این بود که روی داور دربی فشار 
بگذارند. این فشارها در چند روز گذشته برطرف شد. ما باید فصل 
را کامل تمام کنیم و در بازی روز چهارشنبه باید بتوانیم فصل را 
آن جوری که دلمان می خواهد به پایان برسانیم. او درباره عملکرد 
داوران در طول فصل گذشته لیگ برتر هم گفت: همه متوجه 
این قضایا شدند. کسانی که فوتبال را می فهمند به جمع بندی 
رسیدند و برداشت خوبی از این اتفاقات داشتند. زیاد در این رابطه 
صحبت نمی کنم و دوست دارم تمرکزم روی بازی باشد. این مسائل 
همیشه در دربی ها مطرح می شود. برای تیم داوری روز چهارشنبه 
آرزوی موفقیت دارم. داوران خوبی در این دربی قضاوت می کنند و 
برایشان بهترین ها را می خواهم. اتفاقی که هنوز نیفتاده درباره اش 
صحبت نمی کنم. بعد از بازی می شود درباره مسائل فنی و داوری 
صحبت کرد. باید بتوانم بعد از ظهر تمرین خوبی داشته باشم و 

روز چهارشنبه تمرکز خوبی هنگام بازی داشته باشیم. سرمربی 
پرسپولیس درباره اینکه برای ضربات پنالتی احتمالی چه تدبیری 
اندیشیده است؟ گفت: روی ضربات پنالتی زیاد کار کردیم. ما 
بیرانوند را داریم که در گرفتن ضربات پنالتی مهارت دارد. امیدوارم 
کار به آنجا نکشد و بتوانیم قبل از پایان بازی نتیجه را برای خودمان 
کنیم و به اما و اگر نکشانیم. بازی سختی است و هدفمان این است 
که در 9۰ دقیقه یا 1۲۰ دقیقه بازی را به نفع خودمان تمام کنیم. 
او در پایان درباره ادامه همکاری اش با پرسپولیس در فصل بعد 
گفت: در این رابطه که ذهن ها را درگیر می کند صحبت نمی کنم. 
یک سال قرارداد دارم و بعد از بازی  هم درباره ادامه کار با مسئولان 
باشگاه صحبت می کنیم. قطعا بهترین تصمیم برای پرسپولیس 

گرفته می شود. 
  صحبت طاهری

سرپرست تیم فوتبال استقلال، وضعیت آبی پوشان در آستانه 
برگزاری دربی 1۰1 در فینال جام حذفی را مطلوب توصیف کرد. 
بیژن طاهری در حاشیه جلسه هماهنگی دربی 1۰1، در پاسخ 
به این سؤال که »چه تصمیماتی در این نشست اتخاذ شد؟«، 
اظهار داشت: تصمیمات خاصی نبود. این هم یک بازی مثل همه 
بازی هاست. همان تصمیماتی که برای بازی های دیگر است، در 
این بازی هم وجود دارد. ما میزبان این دیدار هستیم و رختکن 
و نیمکت تیم میزبان را در اختیار خواهیم داشت. وی با یادآوری 
اینکه وضعیت تیم استقلال در آستانه فینال جام حذفی خوب 
است، درباره اینکه گفته می شود عارف غلامی شاید به این مسابقه 
نرسد، گفت: هنوز هیچ چیزی معلوم نیست، تا اینکه تمرین امروز 
برگزار شود. سرپرست تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این سؤال 
که آیا وصول نشدن مطالبات از اسپانسر، روی آبی پوشان تاثیر 
منفی نمی گذارد، تأکید کرد: نه ان شاءا.... بازیکنان ما خیلی وقت 
است که پول نگرفته اند، ولی تحت تأثیر قرار نگرفتند و کارشان را 
انجام داده اند. طاهری درباره بلیت فروشی دربی خاطر نشان کرد: 
برای این بازی تعداد بلیت و تعداد تماشاگر مطرح نیست و هر 
کسی که بیاید، مجبور هستند او را به استادیوم راه بدهند که این 
موضوع به خاطر جلوگیری از ازدحام در بیرون از ورزشگاه است. 
البته شرایط برای حضور تعداد محدودی از هواداران فراهم است، 
چراکه بخش هایی از استادیوم در حال بازسازی است. با این وجود 
در دو بازی گذشته در ورزشگاه آزادی، تماشاگر زیادی آمده بود. 

  پیش بازی 
این سومین و آخرین تقابل دو تیم در این فصل است. دو بازی 

رفت و برگشت لیگ هم جذاب و تماشایی بود. یک بازی با تساوی 
۲ بر ۲ به پایان رسید و بازی برگشت که 3 اردیبهشت امسال برگزار 
شد را پرسپولیس با گل عیسی آل کثیر برنده شد. عیسی شاید 
یکی از مهم ترین گل های دوران ورزشی اش را زد و روز چهارشنبه 
مدافعان استقلال به شدت مراقبش خواهند بود. در استقلال مهدی 
مهدی پور به دلیل دو اخطاره بودن محروم است و وضعیت حضور 
یامگا هم در ترکیب اصلی مشخص نیست. پرسپولیس اما در این 
بازی محرومی ندارد. داوری مسابقه هم می تواند یکی از مهم ترین و 
تاثیرگذارترین عوامل این مسابقه باشد. استقلالی ها از داوری دربی 
برگشت ناراضی بودند چون می گفتند پنالتی دقیقه 5 مسابقه به 
سود آنها اعلام نشده است. روز چهارشنبه سوت این بازی مهم در 
دستان اشکان خورشیدی است داوری با تجربه که البته برخی 
می گویند از نظر بدنیآ صدرصدی ندارد! کمیته داوران هم دو داور 
پشت دروازه هم برای کمک به او گذاشته تا چهارچشمی اتفاقات 

محوطه جریمه را رصد کنند!
  نظر کارشناس 

مجید جلالی در گفت وگو با تسنیم، در خصوص دیدار 
پرسپولیس و استقلال در فینال جام حذفی گفت: با توجه به اینکه 
دربی این بار در قابل فینال جام حذفی برگزار می شود، جذابیت و 
حساسیت آن چند برابر دربی های قبلی است و در نهایت هم باید 
یک تیم برنده شود. استقلال با توجه به از دست دادن قهرمانی در 
لیگ برتر، محکوم به برد است و پرسپولیس هم می خواهد بعد از 
قهرمانی در لیگ برتر، یک جام دیگر به افتخاراتش اضافه کند. فکر 
می کنم شاهد یک بازی فیزیکی و درگیرانه باشیم. وی در ارتباط 
با اینکه شانس کدام تیم برای قهرمانی در این جام بیشتر است، 
خاطرنشان کرد: فوتبال قابل پیش بینی نیست و باید دید در زمین 
مسابقه چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. بار روانی این بازی روی استقلال 
بیشتر است چون هواداران با از دست دادن قهرمانی و شکست برابر 
پرسپولیس در لیگ برتر، حالا از تیم شان قهرمانی می خواهند. باید 
دید بازیکنان زیر این بار روانی می شکنند یا اینکه شکوفا می شوند، 
در واقع باید ببینیم قدرت و تمرکز ذهنی بازیکنان استقلال تا چه 
حد بالا خواهد بود. جلالی یادآور شد: در طرف مقابل پرسپولیس 
قرار دارد که شرایط خوبی را در این مدت تجربه کرده و با پشت سر 
گذاشتن بازی های حساس و سخت توانست قهرمان لیگ شود. 
آنها هماهنگی خوبی با یکدیگر دارند و می خواهند در این بازی هم 
با برد زمین را ترک کنند. کارشناس فوتبال در خصوص قهرمانی 
پرسپولیس در لیگ برتر، گفت: امسال 3 تیم بالای 6۰ امتیاز در 
لیگ گرفتند و هر 3 مدعی لایق قهرمانی بودند، حالا که این عنوان 
به پرسپولیس رسید باید گفت که آنها شایستگی اش را داشتند. تا 
چند هفته مانده به پایان لیگ، سپاهان مدعی اول بود، در واقع جام 

از دست سپاهان افتاد و پرسپولیس آن را برداشت. 
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 صادق درودگر مدیرعامل جدید باشگاه 
نساجی گفت: نساجی یک باشگاه آسیایی 

است و باید برایش آسیایی فکر کرد. 
  مدیرعامل 

صادق درودگر در گفت وگو با فارس، در مورد 
انتخابش به عنوان مدیرعامل باشگاه نساجی 
مازندران اظهار داشت: نساجی مانند ملوان، 
برق شیراز، ابومسلم، تراکتور، جزو باشگاه هایی 
است که آدم نمی تواند به پیشنهادشان نه 
بگوید. خوشحالم که پس از حضور در ملوان 
و تراکتور فرصت شد تا بار دیگر به نساجی 
بازگردم، زیرا کار ناتمامی در این باشگاه داشتم 
و دلم می خواست هدیه خوبی به مردم بدهم. 
حضور رضا حدادیان که سال ها است با او 
دوست هستم و جز خوبی و محبت چیزی 
از وی ندیده ام، دوستان مشترکمان، اعضای 
هیات مدیره مثل هومن افاضلی، امیرحسین 
فتحی، امیر عرب و... سبب شد تصمیم بگیرم 
به نساجی بازگردم. نساجی پتانسیل خیلی 

خوبی دارد و می توانیم با این تیم دستاورد 
خوبی برای آینده کسب کنیم. 

  هیات مدیره 
وی در مورد جدایی ایزد سیف ا... پور از 
مدیریت نساجی گفت: سیف ا... پور یکی از 
مردان بزرگ و نیک فوتبال ایران است که 
زحمات زیادی کشیده و از دوستان خوب 
خودم هست. پیشنهاد و خواهش کردم 
عضویت در هیات مدیره نساجی را قبول 
کند. حدادیان هم به این موضوع علاقه دارد و 
امیدوارم سیف ا... پور بپذیرد تا در هیات مدیره 
نساجی ادامه فعالیت بدهد و بتوانیم از وجودش 
استفاده کنیم. زیرا فردی است که تجربه 
زیادی دارد و برای این باشگاه نیز زحمت 
زیادی کشیده. امیدوارم بار دیگر بتوانیم از 

توانایی و دانش سیف ا... پور استفاده کنیم. 
  آسیا 

مدیرعامل جدید نساجی در خصوص قطع 
همکاری با کارلوس انرخوس اسپانیایی و 

گزینه های جانشینی وی پاسخ داد: در این 
مورد اطلاعات چندانی ندارم اما اکنون روی 
گزینه های مختلفی برای انتخاب سرمربی 
نساجی فکر و می خواهم با آنها مذاکره کنم. 
ویژگی من این است که هیچ وقت تصمیم 
شخصی نمی گیرم. نساجی آسیایی است 
و باید برایش آسیایی فکر کرد. خوشبختانه 
اکنون هیات مدیره خوبی داریم که تجربه 
زیادی دارد. حدادیان نیز به عنوان مالک باشگاه 
در سال های اخیر تجربه های زیادی به دست 
آورده و می توانیم در کنار هم با یک انرژی 
خوب تصمیمی بگیریم که در آینده برای این 

باشگاه مایه افتخار باشد. 
  سرمربی 

درودگر در خصوص اینکه نام ساکت 
الهامی به عنوان گزینه اصلی نساجی مطرح 
شده، عنوان کرد: همه مربیان مورد احترام 
و ارزشمند هستند، اما هنوز هیچ گزینه ای 
را نهایی نکرده ایم. اکنون در حال بررسی 

هستیم. باید تمام شرایط را بسنجیم و سپس 
سرمربی جدید را انتخاب کنیم. وی در 
مورد اینکه آیا احتمال دارد نساجی باز هم 
از سرمربی خارجی در فصل آینده استفاده 
کند، گفت: احتمال دارد مربی خارجی هم 
بیاوریم اما باید در ابتدا بررسی های لازم را 
در این زمینه انجام بدهیم. مدیرعامل باشگاه 
نساجی در خصوص اینکه این باشگاه باید 
برای فصل آینده قوی تر بسته شود تا حضور 
آبرومندانه ای در لیگ قهرمانان آسیا داشته 
باشد، پاسخ داد: ظرف یک هفته تصمیم 
نهایی خود را در مورد انتخاب سرمربی 
می گیریم اما اکنون با گزینه های مختلف 
مشغول مذاکره هستیم. قطعا بازیکنان باید 
با نظر سرمربی جذب شوند. همچنین باید 
یک مدیر فنی برای باشگاه بگذاریم که در 
تصمیمات فنی سرمربی هیچ دخالتی ندارد، 
اما اطلاعات فنی و آنالیزهای لازم را به باشگاه 

ارائه خواهد کرد. 

درودگر مدیرعامل جدید باشگاه: 

 باید برای نساجی آسیایی فکر کرد 

  کوتاه 
ایسنا: رضا عنایتی، سرمربی تیم ملی فوتبال امید 35 
بازیکن را برای حضور در اردوی تیمش دعوت کرد که در این 
فهرست هیچ بازیکنی از تیم قهرمان لیگ دیده نمی شود. رضا 
عنایتی، سرمربی تیم ملی فوتبال امید اسامی بازیکنان دعوت 
شده به اردوی تدارکاتی این تیم را که از 1۲ خرداد ماه در مرکز 
ملی فوتبال برگزار می شود، اعلام کرد. سرمربی جدید تیم ملی 
فوتبال امید 35 بازیکن را برای حضور در این اردو دعوت کرده 
است که قبل از حضور در مسابقات غرب آسیا برگزار می شود. 
نکته جالب توجه این است که هیچ بازیکنی از پرسپولیس 
دعوت نشده و سه بازیکن از استقلال و سپاهان حضور دارند و 
بیش ترین بازیکن دعوت شده هم از تیم نفت مسجد سلیمان 
است که به لیگ دسته یک سقوط کرد! عنایتی به تازگی و با 
هماهنگی فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک و مشورت 
با امیر قلعه نویی انتخاب شده است. تیم ملی فوتبال المپیک 
در سال پیش رو در بازی های مقدماتی جام ملت های آسیا 
و انتخابی المپیک و همین طور بازی های آسیایی شرکت 

خواهد کرد. 
فارس: احمد نوراللهی هافبک ملی پوش کشورمان در 
دو فصل گذشته برای شباب الاهلی دبی بازی کرد. ستاره 
سابق پرسپولیس در فصل گذشته نمایش خیرکننده ای 
داشت و در نهایت قهرمان لیگ امارات شد. رسانه های امارات 
از علاقه مندی یک باشگاه پایتخت امارات یعنی ابوظبی به 
احمد نوراللهی پرده برداشتند. الجزیره و الوحده دو باشگاه 
شهر ابوظبی به شمار می آیند. سایت »اخبار الکره القطریه« 
اعلام کرد احمد نوراللهی هافبک ملی پوش ایرانی شباب 
الاهلی دبی از چند باشگاه قطری پیشنهاد دریافت کرده 
است. به این ترتیب برای شکار این ستاره ایرانی باشگاه های 
قطری با اماراتی ها رقابت می کنند. نوراللهی نمایش خوبی در 
فصل گذشته داشت ولی ژاردیم سرمربی شباب الاهلی بعد از 
قهرمانی تصمیم به جدایی گرفت. قرارداد نوراللی با شباب 
الاهلی به پایان رسیده و او به عنوان بازیکن آزاد می تواند به 

هر تیمی برود. 

بیــن المــلل 
  سرمربی پرتغالی رم می گوید که او هرگز به گذشته 
برنمی گردد و این فلسفه و راز مربیگری او است. او تاکید 
کرد که فعلا به خداحافظی از فوتبال فکر نمی کند. به 
گزارش گاتزتا دلو اسپورت، مورینیو باوجود آنکه با رم در 
رقابت های سری A و جام حذفی ایتالیا موفق نبوده است، اما 
در رقابت های اروپایی عملکرد بسیار خوبی داشته است. رم با 
مورینیو نخستین جام قهرمانی خود در اروپا را به دست آورد، 
به طوری که فصل قبل جالوروسی با آقای خاص قهرمانی در 
لیگ کنفرانس اروپا را به دست آورد. رم در فصل جاری هم با 
مورینیو به فینال لیگ اروپا راه پیدا کرده است و این شانس را 
دارد که به دومین جام اروپایی خود هم برسد. مورینیو قبل از 
رویارویی با سویا گفت: ما هر روز برای ساختن تاریخ رم تلاش 
می کنیم. تنها باشگاه های بزرگ هستند که دو سال پیاپی 
می توانند به فینال رقابت اروپایی راه پیدا کنند. من زیاد به 
دستاوردها و افتخارات گذشته خود فکر نمی کنم. گذشته، 
گذشته است و تاریخ را نمی توان تغییر داد. من همواره به 
آینده فکر می کنم و این شاید فلسفه مربیگری من باشد. آقای 
خاص ادامه داد: من سال هاست که در فوتبال حضور دارم. این 
فینال، فینال خوبی برای رم است. در شرایط کنونی به آنچه 
که می توانم به دست آورم فکر نمی کنم. تنها چیزی که به آن 
فکر می کنم خوشحال کردن هواداران رم است. شهر رم با 
فوتبال زندگی می کند. خبرهای زیادی درباره جدایی مورینیو 
از رم در تابستان به گوش می رسد. این سرمربی پرتغالی 
به جدایی خود از این تیم واکنش نشان داد و گفت: من 
سال هاست که در فوتبال هستم و مردم فکر می کنند که سن 
و سال زیادی دارم. چه بسا بعضی موهای سفید من را نشانه 
پیری می دانند اما این گونه نیست. من هنوز به پایان نرسیده ام 

و سال های زیاد دیگری هم مربیگری هم خواهم کرد. 

   عذرخواهی
جود بلینگام، ستاره دورتموند، که جدایی اش از این 
تیم قطعی شده بابت از دست رفتن قهرمانی بوندس لیگا 
از هواداران عذرخواهی کرد. طبق گزارش های اخیر 
جدایی بلینگام از دورتموند قطعی شده و او آماده 

انتقال 100 میلیون یورویی به رئال مادرید شود. 

 پیام 
ز طریق صفحه  ا را  پیامی  علیرضا جهانبخش 
اینستاگرام تیم ملی والیبال هلند ارسال کرده است. 
ستاره تیم ملی فوتبال ایران در این ویدئو می گوید: سلام 
به همه، علیرضا اینجاست. ایران در ماه ژوئن، آنجا در 

لیگ ملت های والیبال بازی می کند. 

             طارمی 
باشگاه پورتو به مناسبت آقای گلی مهدی طارمی، 
پوستر ویژه ای با انتشار تصاویر شادی گل های جذاب 
این ستاره ایرانی طراحی کرده و با سه زبان پرتغالی، 
انگلیسی و فارسی، بهترین گلزن لیگ برتر پرتغال را 

معرفی نمود.

ت
شــ

س نو
عک

ورزش بوکس را دوست ندارند  
بوکس  تیم ملی  سابق  کاپیتان  ایسنا: 
ایران گفت: متاسفانه آدم های داخل بوکس 
با هم دعوا دارند و مسئولان هم این رشته را 
نمی خواهند. احسان روزبهانی در گفت وگو 
با ایسنا، درباره شرایط نه چندان مناسب 
فدراسیون بوکس به دلیل نداشتن رئیس 
و مشکلات مالی بسیار زیاد، توضیح داد: از 
موقعی که از تیم ملی خداحافظی کردم نه با 
فدراسیون و نه با هیچ کس دیگری در ارتباط 
نبوده ام، اما با برخی از بچه های تیم ملی در 
ارتباط هستم. به نظرم بوکس را نمی خواهند. 
کاپیتان سابق تیم ملی بوکس ایران گفت: همه 
می دانند اگر به بوکس توجه شود مثل کشتی 
مدال آوری می کند. الان ببینید که ماشاءا... 
علیرضا دبیر برای کشتی چه کارهایی کرده؟ 
ببینید چه تعداد اعزام دارند و دغدغه های 
مالی تمام شده. در سمت دیگر بچه های ما 
بلاتکلیف هستند. چرا باید پسر ۲۸ ساله را 
کنار بگذارند و بگویند در حال جوانگرایی 
هستند؟ او ادامه داد: سال ها است که می گویم 
ورزش بوکس را دوست ندارند و بهایی به 
این رشته نمی دهند. در حقیقت بوکس را 
ول کرده اند و آدم های داخل خودش هم با 
یکدیگر دعوا می کنند. به مشکلات بوکس 
کسی رسیدگی نمی کند در حالی که همه چیز 

مشخص است. 

خارج ازمستطیل سبز

 پدر مسی با حضورش  
در الهلال موافقت کرد 

پدر لیونل مسی با پیوستن این بازیکن 
به الهلال عربستان موافقت کرد. به گزارش 
مرکاتو، قرارداد لیونل مسی با پاری سن ژرمن 
تابستان پیش رو به پایان می رسد. مسی قرارداد 
خود را تمدید نخواهد کرد و از این تیم فرانسوی 
جدا خواهد شد. مسی با پیشنهاد نجومی الهلال 
مواجه شده و این باشگاه عربستانی حاضر است 
بالاترین رقم و دستمزد تاریخ را به او بدهد. 
سآنتی اونا، خبرنگار فوتو مرکاتو اعلام کرد که 
پدر مسی با پیشنهاد الهلال موافقت کرده و این 
بازیکن تابستان راهی لیگ عربستان می شود. 
روزنامه المدینه عربستان هم اعلام کرد که 
مسی با الهلال به توافق نهایی رسیده و راهی 

این تیم می شود. 

خبـــــر

آرامش؛  رمز پیروزی  در دربی

از قبل هم مشخص بود پرسپولیس کار سختی برای رفتن 
به فینال ندارد و با یک برنامه ریزی خوب از نقاط ضعف و 
ناهماهنگی دفاعی این تیم به بهترین شکل استفاده کرد 
و برنده شد. مدافعان مستحکم پرسپولیس، ارتباط خوبی 
با بیرانوند دارند و در مواقعی که مقابل هافبک و مهاجمان 
خوب حریف  قرار می گیرند، بازی را کنترل می کنند. بازیکنان 
کناری و جناحین پرسپولیس خوب حمله می کردند و 
در برخی مواقع پاس های عمقی موثری برای مهاجمان 
ارسال می کردند که گل عیسی آل کثیر از اشتباه در عمق 
دفاع هوادار به ثمر رسید. پرسپولیس سوار بازی بود، سه 
گل زد و می توانست گل های بیشتری هم بزند. فینال جام 
حذفی بسیار حساس است. به دلیل اینکه استقلال در لیگ 
به پرسپولیس باخت و قهرمانی را از دست داد، پس با انگیزه 
بیشتر به مصاف رقیب دیرینه اش می رود. استقلال در 
بازی های اخیرش توانسته کیفیت خوبی از خودش نشان 
دهد. هر مربی که بتواند آرامش خودش را در فینال حفظ کند 
و تیمش را خوب هدایت کند در دربی برنده می شود. داوران 
ایرانی جزو بهترین های آسیا هستند و با توجه به مشکلات 
داوری و تنشی که در فوتبال ایران وجود دارد، آنها به بهترین 
شکل کار خودشان را انجام می دهند. ولی با این حال اگر داور 
خارجی می آمد خیلی بهتر بود، چون حساسیت بازی فینال 
بالاست. البته این موضوع را هم باید در نظر داشته باشیم که 
استفاده از داور خارجی در دربی، حساسیت بازی را بیشتر 
خواهد کرد. در سال های قبل هم داوران خارجی، دربی را 
سوت زدند و اشتباهات فاحشی هم داشتند و به طور حتم 
نمی توانند کمکی برای ارائه یک بازی زیبا بکنند. اگر بتوانیم 
داوران ممتاز بین المللی را برای آموزش بهتر داوران خودمان 
بیاوریم، سرمایه گذاری خوبی را انجام داده ایم و می توانیم در 

آینده داوران قوی تری داشته باشیم. 

داود سیدعباسی بازیکن سابق سرخابی ها 
در خصوص دیدار جام حذفی بین دو تیم 
استقلال و پرسپولیس صحبت کرد. وی 
می گوید احتمال اینکه بازی به وقت های اضافه 

و ضربات پنالتی کشیده شود زیاد است.
    در خصوص دربی فینال جام حذفی 

چه نظری دارید؟
 دو تیم در شرایط خوبی به فینال رسیدند و 
نتایج قابل قبولی در مرحله نیمه نهایی کسب 
کردند که نشان از آمادگی بالای آنها دارد. 
پرسپولیس به واسطه قهرمانی در لیگ شرایط 
روحی خوبی دارد و انگیزه بالایی به بازیکنان 
به این واسطه منتقل شده و استقلال هم به 
واسطه ناکامی در لیگ برتر به دنبال جبران 
مافات است و این می تواند نیروی محرکه خوبی 
برای آنها باشد. پیش بینی می کنم بازی جذابی 
را شاهد باشیم ولی احتمالا گل های زیادی رد و 
بدل نخواهد شد، چراکه در بازی این چنینی دو 
تیم جانب احتیاط را رعایت می کنند. شرایط 
فنی تیم ها یک بعد قضیه است و موضوعی که 
خیلی مهم است آمادگی روحی و روانی است. 
مربیان دو تیم باید تیم را از لحاظ روحی آماده 
این بازی کنند و هر مربی بهتر بتواند این کار را 
انجام دهد برگ برنده را در اختیار دارد. یحیی 
گل محمدی به واسطه تجربه بیشترش در دربی 
شاید اوضاع بهتری از این لحاظ داشته باشد 
ولی ساپینتو هم دو دربی را امسال تجربه کرده 

و دیگر با فضای این بازی نا آشنا نیست. 
   نظر شما در مورد حرف و حدیث ها 
مسابقه  این  داور  انتخاب  پیرامون 

چیست؟
 هم اعتراض ها به داوری در فوتبال ایران 
بیش از حد نرمال است و هم اشتباهات داوری. 
 VAR به نظرم چاره این موضوع ورود تکنولوژی
است تا اشتباهات و اعتراضات کاهش پیدا 
کند. اینکه بگوییم داور خارجی بیاید دردی 
را دوا نمی کند. داوران فوتبال ما هم شریف 
و زحمتکش هستند ولی خب از یک طرف 
به تیم ها هم باید حق داد، چرا که اشتباهات 

داوری امتیازات زیادی جابه جا کرده است. 
   پیش بینی شما از دربی حذفی 

چیست؟
 پرسپولیس شرایط منسجم تری دارد ولی 
خب استقلال هم برد های خوب و پرگلی کسب 
کرده است. واقعا پیش بینی کار سختی است 
ولی خب احتمال اینکه بازی به وقت های اضافه 
و ضربات پنالتی هم کشیده شود زیاد است. در 
کل من با اینکه خودم دوست دارم استقلال 
پیروز بازی شود ولی خب پیش بینی بازی 
سخت است و شاید کمی شانس پرسپولیس 

را برای این بازی بیشتر بدانم.

محمود کلهر 
کارشناس فوتبال 

سیدعباسی: 
احتمالا فینال 
به وقت اضافه 

کشیده می شود 


